gustav / April 26, 2009 11:41AM

[<u>學術活動][獎項申請</u>] 2009年第14屆「台法文化獎」、「台歐文化獎」即日起至5月25日受理推薦 [學術活動][獎項申請] 2009年第14屆「台法文化獎」、「台歐文化獎」即日起至5月25日受理推薦

行政院文化建設委員會與法國法蘭西學院合作辦理「台法文化獎」,以表彰在法國、歐洲及台灣地區推動台灣文化藝術有特殊貢獻之機構或人士,自民國85年起每年頒發「台法文化獎」,迄今已邁入第14屆。本獎項自民國95年起擴增為「台法文化獎」及「台歐文化獎」2項,獎額各為25,000歐元,評選後,擇期於法蘭西學院舉行公開頒獎儀式。

獎項被推薦之候選人應提出其內容與台灣相關之已完成或進行中的文化研究、計畫、報導、出版及藝術創作等成果。 欲推薦者,請向各所(處)、研究中心索取行政院文化建設委員會提供之<u>空白推薦表</u>

,於5月25日前檢附相關資料,如研究成果證明文件、相關參考資料或推薦函等(中文、法文、英文或德文版均可) ,逕送(免備文)各研究機構相關單位,或與文建會或法國在台協會聯繫。

## 聯絡資訊:

# 法國在台協會

M. Pierre CHARAU: pierrecharau@hotmail.com

#### 文建會第三處

Tel: +886-2-23434000

### 深入資訊:

中研院公告

文建會

法國在台協會

[Academic Activity][Award] The Fourteenth "French-Taiwanese Cultural Prize" and "Taiwanese-European Culture Prize" in 2009 are Now Open for Nominations (Due Date: 25th-May, 2009)

The French-Taiwanese Cultural Foundation was established in 1996 under the aegis of the French Academy of Social and Moral Sciences for the purpose of "awarding every year two prizes for artistic or literary works that shed light on relations between Taiwan and Europe and/or contribute to the enhancement of cultural exchange between Taiwan and Europe." Each prize is for 25,000 Euro-dollar.

Candidates must produce research, proposed cultural projects, reports, publications, artistic creations, etc., – completed or still in progress – directly related to Taiwan.

The deadline for nominations is by 25th-May, 2009. Nomination form should be filled in French, Chinese, English or German, and relevant documents such as literary works, research or other cultural projects, together with letters of recommendation are required. Further information please refer to the relevant office in the institute the candidates belong to, or to the Third Department, Council for Cultural Affairs, or the French Institute in Taipei.

#### Contact Information:

The French Institute in Taipei

M. Pierre CHARAU: pierrecharau@hotmail.com

The Third Department of the Council for Cultural Affairs

Tel: +886-2-23434000

#### Further Information:

Academia Sinica Announcement Council for Cultural Affairs French Institute in Taipei